
  

HALLSBERGS  NATURSKYDDSFÖRENING 
Styrelsemöte  
2013-12-02 på dagcentralen Knuten, Hallsberg 
  
 
Närvarande: Ingela Wallin, Sture Hermansson, Arne Holmer, Ingrid Ohlsson, Tage Aronsson, 
Ingemar Hallberg (§1-§5). 
     
 
§ 1       Mötet öppnas 
            Mötet öppnades av Ingela Wallin 
 
§ 2      Dagordningen 
           Dagordningen godkändes efter smärre tillägg. 
 
§ 3     Val av justerare 
             Ingrid Ohlsson valdes att justera protokollet.  
             
§ 4      Föregående protokoll       
           Protokollet lästes igenom och kommenterades och lades sedan till handlingarna. Ingrid ska kolla  
           upp vår utställning på biblioteket i Vretstorp.  
 
§ 5      Inkomna skrivelser 
          *  Hallsbergsmässan 2014. Beslöts att vi inte deltar i den.  
          *  Riksföreningen har tagit beslut om nya stadgar och det berör också kretsarna. Man har gjort  
              några tillägg och ändringar och vi beslöt att omformulera våra stadgar enligt förslag från Riks.  
              Styrelsen lägger fram en proposition om detta vid nästa årsmöte. Vårt förslag kan meddelas  
              alla medlemmarna i god tid via hänvisning till hemsidan i nästa nummer av Anemonen. 
           * Kretsbrev nr 5, 2013.  Vi gick igenom kretsbrevet och talade bl.a. om nya stadgar, rådslag på  
              olika platser i november-december, återbäringsblanketten för 2013, Grodans år 2014 och  
              om ”vindkraft på rätt plats”. Kretsbrevet informerade också om Alvins fond till  
              naturvårdsprojekt och framgångsrika klädbytardagar.  
            * Ingrid lämnade information om Sydvästlänken.  
 
    § 6  Rapporter 
           *  Ekonomi Ingrid informerade om kretsens ekonomi. Hon uppmanades att ta kontakt med  
               Nordea för att få enklare hantering av in- och utbetalningar via internetbank.   
           *  Länsförbundets styrelsemöte Ingrid berättade att förvärvet av fastigheten Rundberget gått  
               i stå pga. formaliteter med lagfarten. Örebrokretsen har bildat en interimsstyrelse med fem  
               personer. Den 10 december ordnas ett öppet styrelsemöte i länsförbundet i form av knytkalas  
               och även icke styrelsemedlemmar inbjuds. L.18/1 ordnar länsförbundet en samling för att  
               diskutera hemsidans innehåll och motionsskrivning. Vi konstaterade att kallelse till  
               länsstämman 2014, vilken Hallsbergskretsen har ansvar för, ska ske senast 27 mars. Beslöts  
               att Ingela och Ingrid sonderar Viiby krog och undersöker om stämman den 27 april kan  
               förläggas dit.  
            *  Hemsidan/Naturkontakt, mötet 25 nov.  Sture, Ingela och Ingrid har gått på en kurs om  
                hemsidan och naturkontakt.  
            * Studiecirkeln ”Jorden vi äter”. Ingela, Ingrid, Anna-Karin Ryefelt, Monica Nilsson och  
               Annette Persson deltar i en studiecirkel som grundar sig på boken Jorden vi äter av Ann-Helen  
                Meyer von Bremen och Gunnar Rundgren. 
             * Stugan i Herrfallsäng. Vi har under några veckor lånat ut stugan till en hantverkare anställd av  
                 länsstyrelen. Han har använt stugan som lunch- och rastlokal medan han renoverat torpet strax intill.  
                Det arbetet är nu slutfört.  
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           *  Sture visade bilder på ett nyinköpt ljusmikroskop som vi bl.a. ska använda vid studier av mikrofloran i  
                 vattenmiljöer.  
           * Enkät.  Vi besvarade en enkät om Miljövänliga veckan.  
 
               
§ 7   Genomförda  programpunkter 
        Till bildvisningskvällen den 17 nov. kom glädjande nog inte mindre än 24 personer.  
        
§  8   Kommande program 
         Programgruppen visade upp sitt förslag till program för 2014. Vi gjorde några justeringar och         
         kompletteringar.  
                  
§ 9    Anemonen 
          Sture visade upp hur långt han kommit i planering av nästa nummer av Anemonen. Det såg bra  
          ut. Det planeras för 20 sidor, men vi tror att det nog behöver bli på 24 för att få med allt vi  
          önskar.  
    
§ 10   Övrigt 
          Tage berättade upprört om hur okunnigt en guide hade agerat och spridit felaktig information  
          vid en exkursion till Vargavidderna, enligt ett reportage i NA.  
                    
§ 11 Nästa möte     
        Nästa styrelsemöte blir M.20/1 kl.18.00 på Knuten. Då ska vi ordna med Anemonens distribution.     
        Kerstin bokar lokalen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
Vid protokollet:..............................…….……..…    Justeras:  ……………………………..…………..   
   
                                  /Arne Holmer/                                                 /Ingrid Ohlsson /  
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